
 
Nytt badhus, start-PM för detaljplan och utredning 

om ägande och drift, KS den 28.11 2016 

 
Siv Sahlström (C) och Patrik Nimmerstam (C) reserverar sig 

mot beslutet till förmån för Siv Sahlströms 

återremissyrkande. Siv Sahlström och Patrik Nimmerstam 

deltar inte i det avgörande beslutet eftersom vi inte anser att 

ärendet är tillräckligt berett och därigenom färdigt för beslut 

 

Siv Sahlström (C) yrkade återremiss till arbetsutskottet med 

uppdrag att  

1. redovisa alternativa förslag till placering av badhuset. 

2. ordna ett informationsmöte med Danderydsborna innan 

kommunstyrelsen tar ställning till förslaget.  

 

 

Grunder för återremissyrkandet och reservation 

 
En väsentlig del i beredningen av ett ärende är att olika alternativ 

redovisas och penetreras ordentligt. Först och främst bör man 

pröva att lägga badet där det i dag ligger. Därefter bör man gå 

igenom vilka andra alternativa platser som skulle kunna vara 

möjliga. För- och nackdelarna med de olika alternativen ska 

redovisas. Därefter kan kommunstyrelsen ta ställning till vilket 

alternativ man bedömer är mest lämpligt, och redovisa på vilka 

grunder man kommit fram till det förslaget. 

 

Kommunstyrelsen beslutar nu utan något som helst samråd med 

kringboende och övriga berörda Danderydsbor, att påbörja ett 

detaljplanearbete. Det är inte godtagbart.  

 
Genom att inte alternativa platser redovisats och värderats, 

kringboende inte informerats och fått framföra sin uppfattning, är 

inte ärendet tillräckligt berett. Det är inte klart för beslut.   

 

 

Siv Sahlström  

kommunstyrelsens andra vice ordförande, oppositionsråd (C) 

 

 


